
 
 

 

 



 

Tomteselskapet har via rådmannen i Sandnes kommune blitt tildelt oppdraget med å finne løsninger for 

utnyttelse/salg av gamle brannstasjon på Sandved. Tomteselskapet går i dialog med planavdelingen om 

muligheter for endring av arealformål for på sikt komme i posisjon for mulig salg. Et fremtidig salg vil derfor 

ligge noe frem i tid og i oppdraget er tomteselskapet bedt om å forskuttere for salg kr 10 mill. i 2017. Endelig 

oppgjør av netto salgsinntekter skjer mot bykassen når eiendommen er solgt. Tomteselskapet vil få godtgjort 

arbeidet etter forbrukte timer med kr 1 000,- pr time. 

Tomteselskapet er også tildelt oppdraget med å selge restarealer (småteiger). I driftsbudsjettet 2017 til 

kommunen ligger kr 2 mill. fra teiger som ikke blir solgt inneværende år. Tomteselskapet er bedt om å 

forskuttere beløpet i 2017. 

Totalt vil konsernoppdrag trekke kr 12 mill. på likviditeten til tomteselskapet i 2017. 

 

 

Vi ønsker å inngå avtale med Sandnes IL vedrørende sponsing av NM i friidrett som arrangeres i Sandnes. I 

avtalen inngår det at ansatte i Sandnes kommune, styremedlemmer og alle politikerne kan få 2 billetter hver til 

alle dager under NM (Antatt 2-3000 billetter). Vi ønsker fulle tribuner. 

NRK skal ha omfattende sendinger. Ref. VM medaljer. Vi ønsker å bidra til den store folkefesten dette blir. 

Det koster 120 000 kroner. Vi får startnummer reklame og arena reklame. 

Markedsbudsjettet må anslagsvis økes med ca. 50 000. 

Saken er tidligere godkjent. 

 

 

 


